



"We approach business in a unique manner. It is not just about the type of services we offer, but in the way we deliver those services."

We strongly believe that our service should not remain just good, but excellent. We combine expertise with innovation, and state-of-the-art cold chain infrastructures with up-to-date logistics technology, to assure that your changing needs and aspirations are fully met."

Ong Chin Yet, President/CEO

"意露有一套独特的经营理念，对我们而言，重要的不仅是服务的类型，还有服务的严谨态度与专业精神。"

我们坚信，我们的服务不应该只停留在“好”的阶段，而应该是达到“优秀”的层次。同时我们也把行业的专业知识、先进的冷链设施、创新的思维以及最先进的物流模式结合起来，以确保您的需求和目的得到全方位的满足。"

王振益，总裁

Vision & Mission

- + Vision
A top-notch cold chain logistics expert in Asia
- + Mission
Provide cold chain logistics solutions of international standards
- + 发展愿景
亚洲顶尖的冷链物流专家
- + 经营理念
提供国际标准的冷链物流解决方案



Contents 目录

+ About IGLO 意露简介	03 - 04
+ IGLO (Malaysia) 意露 (马来西亚)	05 - 06
+ Professional Services 专业的服务	07 - 08
+ State-of-the-art Facility 现代化的冷库	09 - 10
+ Professional Equipment 专业的设备	11 - 12
+ Advanced Logistics System 先进的物流系统	13 - 14
+ Accreditation 认证	15 - 16
+ Customers We Serve 客户群	17 - 18



About IGLO

意露简介

IGLO is the market leader in temperature-controlled warehousing and logistics particularly to the food industry, offering quality temperature-controlled warehousing, transportation and distribution, as well as one-stop logistics solutions. IGLO currently owns multiple temperature-controlled facilities in Malaysia and China.

As a leading and experienced temperature-controlled logistics provider, IGLO understands your business needs when it comes to cold chain logistics solutions. We've been providing many local and multinational companies with cold chain logistics solutions since 1998.

IGLO has the expertise, state-of-the-art facilities and advanced technology to turn your logistics challenges into practical solutions that enhance the operational efficiency of your business.

意露是冷链仓储和物流行业的领导者，尤其致力于食品行业，提供质量的温控仓储、运输和配送，以及一站式冷链物流解决方案。意露目前在马来西亚和中国设有冷链物流基地。

作为一个领先及经验丰富的冷链物流佼佼者，意露了解您的业务需求，尤其是涉及到冷链物流解决方案。自1998年以来，我们就一直提供冷链物流解决方案给许多本地以及跨国公司。

意露具有专业知识，先进的设施和物流技术将您的物流挑战转化为实际的解决方案，提高您的业务运作效率。



IGLO (Malaysia)

意露 (马来西亚)

The first Cold Chain Logistics Company to obtain HALAL and HACCP certifications in Malaysia

Year of Inauguration : 1998
Land size : Approx. 35,000 sq.m.
Building GFA : Approx. 22,000 sq.m.
Storage Capacity : 18,000 pallets
Certification : HALAL and HACCP
Location : Port Klang - Malaysia's primary maritime and logistics hub
- 5 minutes from Northport;
- 15 minutes from Westport;
- 45 minutes from Kuala Lumpur International Airport (KLIA) and Low Cost Carrier Terminal (LCCT)



马来西亚第一间获得清真和危害分析和关键控制点认证的冷链物流公司

成立 : 1998
占地面积 : 大约 35,000平方米
建筑总面积 : 大约 22,000平方米
存储能力 : 18,000托盘
认证 : 清真(HALAL)和危害分析和关键控制点(HACCP)认证
位置 : 位于马来西亚主要航运和物流枢纽中心 - 巴生港口
- 距离巴生北港仅5分钟车程;
- 距离巴生南港仅15分钟车程;
- 距离吉隆坡国际机场(KLIA)和廉价机场(LCCT)仅45分钟的车程



Professional Services

专业的服务

- + Temperature-controlled warehousing
 - Frozen: -18°C to -28°C
 - Chilled: 0°C to 10°C
 - Air-condition: 16°C to 24°C
- + Refrigerated transportation and distribution
 - Bulk and consolidated truckload delivery
 - Distribution service to Peninsular Malaysia and Singapore
- + Temperature-controlled cross docking service
 - Include picking and break bulk services as well as other value-added services, cater to the needs of both manufacturers and retailers in streamlining their modern supply chain from point-of-origin to point of sale, and facilitating substantial savings in their operating costs and distribution expenses

- + Value-added services:
 - Blast freezing up to -40°C
 - Thawing/tempering
 - Shrink-film wrapping
 - Packing and repacking
 - Labeling
 - Truck advertising etc
- + Logistics Solutions
 - Vendor Managed Inventory (VMI)
 - Supply Chain Management (SCM)
 - Demand Resources Planning (DRP)
 - Material Resources Planning (MRP)
 - Material Planning Schedule (MPS)
- + Performance measurement using Key Performance Indicators (KPIs):
 - Temperature Control
 - Delivery Accuracy
 - Inventory Accuracy
 - First-In-First-Out (FIFO)



- + 温度控制仓储
 - 冷冻: -18°C至 -28°C
 - 冷藏: 0°C至 10°C
 - 空调: 16°C至 24°C
- + 冷藏运输和配送
 - 散装和综合配送
 - 提供马来西亚半岛和新加坡配送服务
- + 温度控制交叉对接服务
 - 包括装卸和散杂货服务以及其他增值服务，迎合制造商和零售商对精简现代供应链-从来源点到销售点的需求，并促进他们大幅节省经营成本及分销开支

- + 提供多种增值服务, 包括:
 - 速冻至-40°C
 - 解冻
 - 缠绕薄膜包裹
 - 包装及再包装
 - 贴标签
 - 运输车辆车身广告
- + 物流解决方案
 - 供应商管理库存 (VMI)
 - 供应链管理 (SCM)
 - 需求资源计划 (DRP)
 - 材料资源计划 (MRP)
 - 材料规划计划 (MPS)
- + 根据客户要求设定关键绩效指标(KPIs)以考察和评估服务水平, 包括:
 - 温度控制
 - 发货准确率
 - 库存准确率
 - 先进先出

No Break in Cold Chain

无缝冷链

To ensure the customers' goods are stored and handled at the right temperature throughout the whole logistics process in order to retain the quality of the goods and to reduce wastage due to spoilage.

提供客户的产品从贮藏、运输的各个环节中始终处于规定的低温环境下，以保证产品质量，减少产品损耗。

+ Storage temperature range from +25°C to -28°C to ensure the products are stored at the right temperature.

+ 提供从+25°C至-28°C不同区间的温度控制，以确保产品存储在合适的温度。





State-of-the-art Facility

现代化的冷库

- + Adequate space to meet the needs of the modern logistics operations
- + Independent cold rooms with adjustable temperature-setting
 - to ensure product quality and safety
 - to meet the different temperature requirements
- + Various adjustable racking systems e.g. six height double deep, four height four deep, four height three deep and four height double deep, to cater for different logistics requirements
- + Segregated inbound and outbound areas with ample docks to realize quick handling operations
 - to accommodate more trucks to load and unload the goods at the same time
 - to improve turnaround time for loading and unloading
- + Spacious Ante area
 - to ensure the quality of the goods throughout the process of order picking, loading and unloading
- + Automated dock-boards equipped with inflatable dock seals and adjustable dock levelers to maintain the desired temperature
- + Ample reefer plug points within the inbound and outbound compound
- + Spacious parking bays for reefer trucks and containers
- + Value-added processing rooms
- + Blast freezing and tempering rooms
- + Quality control lab
- + Equipped with protection device, to ensure the safety of trucks and personnel



- + 充足的空间，满足现代化物流操作需求
- + 设有可调温度设定的独立冷藏室
 - 确保产品的质量和安全
 - 以满足不同的温度要求
- + 各种可调货架系统，例：六层高双排货架、四层高四排货架、四层高三排货架、四层高双排货架，以应付不同的物流要求
- + 独立的收货和发货区域满足快进快出的业务需求
 - 容纳多辆货车同时装卸货物
 - 提高装卸效率和货物吞吐能力
- + 宽敞的温控发货间
 - 保证在备货、拆货、装卸过程中的产品质量
- + 所有装卸平台都配有自动高度调节功能以及充气式门封装套，以维持产品所需温度
- + 充足的冷藏集装箱插头
- + 宽敞的冷藏卡车和集装箱泊位
- + 增值加工室
- + 速冻和解冻室
- + 质量控制实验室
- + 配有保护装置，以确保卡车和人员的安全



Professional Equipment 专业的设备

- + The refrigeration equipments are designed and fabricated by a group of highly professional and experienced engineering team
- + Numerous units of high power refrigeration system to ensure uninterrupted operations
- + Fully automatic refrigeration operation
- + Specialized designed adjustable racking system
- + Imported loading platform equipment (Including the lift platform, sliding doors, dig box lights and other special equipment)
- + Advanced material handling equipment (MHE) e.g. forklifts, lift trucks and pallet trucks for efficient and safe handling



- + 制冷设备由专业的工程团队设计制造
- + 备有多台大功率的制冷机组保证操作不间断
- + 冷库全机械化作业
- + 专业设计及可调节高度的货架
- + 全进口装卸平台（包括升降平台、滑升门、掏箱灯等专用设备）
- + 先进的电动高位叉车、电动托盘

Help Receive Order Load Planning

6 of 28 Edit Save Cancel Item Profile

Browse Record

Filter (F11)

Status: OPEN Party Code: Reference No.: Transport No.: Document No.: ASN: Inserted by: Last Updated by:

Document No.: From: 04/09/2012 To: 04/09/2012

Source Code: Warehouse Code: Supplier Code:

User Defined Field

Clear All Criteria Show

	Status	Financial Period Code	Date	Warehouse Code	Source Code	Document No.	Party Type	Party Code	Party Branch Code	Reference No.
1	OPEN	DEC 2010	08/12/2010	XTREME	G-GRN	GR-000071	Customer	UW	HQ	UWT1!
2	OPEN	DEC 2010	08/12/2010	XTREME	G-GRN	GR-000068	Customer	UW	HQ	UWT1!
3	OPEN	DEC 2010	08/12/2010	XTREME	G-GRN	GR-000067	Customer	UW	HQ	UWT1!
4	OPEN	DEC 2010	13/12/2010	XTREME	G-GRN	GR-000074	Customer	MIC Frozen	HQ	test
5	OPEN	DEC 2010	13/12/2010	XTREME	G-GRN	GR-000075	Customer	TL	HQ	
6	OPEN	DEC 2010	13/12/2010	XTREME	G-GRN	GR-000076	Customer	MIC Frozen	HQ	
7	C	Re-Open	Ctrl+1	10	XTREME	G-GRN	GR-000077	Customer	MIC Frozen	HQ
8	C	Posting	Ctrl+3	10	XTREME	G-GRN	GR-000078	Customer	MIC Frozen	HQ
9	C	Closed	Ctrl+4	11	XTREME	G-GRN	GR-000081	Customer	MIC Frozen	HQ
10	C	Posted		11	XTREME	G-GRN	GR-000083	Customer	MIC Frozen	HQ
11	C	Unpost		11	XTREME	G-GRN	GR-000085	Customer	MIC Frozen	HQ
12	C	Update Receive Header Info(U)...		11	XTREME	DEMO	DEMO110001	Customer	MIC Frozen	HQ
13	C	Generate Issue(I)...		12	XTREME	G-GRN	GR-000094	Customer	MIC Frozen	HQ
14	C	Duplicate this Document(D)...		12	XTREME	G-GRN	GR-000109	Customer	MIC Frozen	HQ

Report(R) Functions(F) Receive(D) Help(H)

User: IGNTY Database Environment: Local Demo Date: 04/09/2012



Advanced Logistics System

先进的物流系统

- + Fully automatic temperature control system which provides real-time web monitoring
- + Warehouse Management System (WMS)
- + Radio Frequency Identification (RFID)
- + Transportation Management System (TMS)
- + Electronic Data Interchange (EDI) – enables quick and seamless interchange of data in electronic form with customers which save time and resources by significantly decreasing paperwork
- + First-In-First-Out (FIFO) and Batch Control system
- + Ability to generate various types of reports according to the customers' needs



- + 全自动温度控制系统,提供实时网络监控
- + 库存管理控制系统
- + 无限射频扫描系统
- + 运输管理系统
- + 电子数据交换-与客户进行电子数据对接,节省制单时间
- + 系统进行先进先出和批号控制
- + 根据客户需求提供各种类型的运作报告

Professional Team 专业团队



- + Rich working experiences in cold chain logistics industry
 - + Profound understanding of the market and customers' requirements in terms of cold chain logistics
 - + Regular training is provided to the staff to enhance their understanding of modern logistics operations
 - + Professional team with a good sense of service
-
- + 管理团队拥有多年在冷链行业工作的经验
 - + 熟悉冷链市场的运作特性并充分了解客户的需求
 - + 员工定期接受培训，以增进对现代化仓储管理操作的了解
 - + 具备高效服务能力的专业团队



Accreditation 认证

- + HALAL certification
- + Hazard Analysis and Critical Control Points (HACCP) system certification
- + 清真(HALAL)认证
- + 危害分析与关键控制点(HACCP)体系认证





Customers We Serve 客户群

+IGLO has won trust of customers with its excellent performance over the years and has been servicing many of the renowned global and regional market leaders of the following sectors:

- Fast food chains
- Ice cream manufacturers
- Dairy product manufacturers
- Marine products, meat and poultry processors
- Vegetable and fruit processors
- Hypermarkets
- Tobacco



+ 意盟多年来以其卓越专业的表现赢得了广大客户的信赖并提供服务于以下领域的许多著名市场领导者：

- 快餐连锁店
- 冰淇淋制造商
- 乳制品生产商
- 水产品、肉类及家禽供应商
- 蔬菜和水果供应商
- 大卖场
- 烟草